
 

 

SATTUi Informa: Resum del Comité de Seguretat i Salut29/06/2023 

 

El dia 29 de juny es va celebrar el Comité de Seguretat i Salut (CSS). Us resumim breument la informació 

més significativa: 

1- S'aprova l'acta (amb les modificacions formulades). 

2- Informe (resumit i el més significatiu) de la Presidenta: 

a. A Paterna i a València se segueixen les reunions amb l'ajuntament per a l'arranjament dels 

passos de vianants des dels punts d'accés per transport als diversos Serveis del Campus. 

b. En l'edifici de Jerònim Muñoz s'estan realitzant mesures de soroll. 

c. S'informa que les màscares comprades per la UVEG estan a punt de caducar. (Sol·liciten que, 

si coneixem la possibilitat de donar-los eixida esl avisem). 

d. A partir de gener de 2024, la Clínica de Psicologia de la Facultat de Psicologia estendrà 

tractaments gratuïts al personal que el necessite (particularment als casos que deriven de 

risc psicosocial). 

3- S'han renovat els membres del CSS, Comissió Permanent del CSS i la Comissió de Risc Psicosocial, 

tant la part Social com Institucional. Aquesta informació s'actualitzarà en la pàgina web de 

l’SPMA. 

4- S'aprova el text sobre “llocs de treball exempts de riscos durant la situació d'embaràs, lactància 

natural i/o part recent”, amb les modificacions introduïdes. 

5- S'informa de les activitats dutes a terme durant el primer semestre: 

Se segueixen els Plans d'Avaluació i Plans d'Autoprotecció, hi ha un canvi de programari; s'està 

treballant en una guia per a l'ús d'EPIs; se segueix la protecció radiològica, enfront de plagues… 

6- Es recorda que durant els mesos d'estiu els serveis de climatització han de continuar en marxa 

als edificis, ja que continua havent-hi personal. 

7- En torn obert de paraules: es recorda que existeix risc d'estrés tèrmic en el Servei d'Esports, ja 

que els equips de climatització no funcionen al 100% (des de fa un parell d'anys). Per tant, s'ha 

sol·licitat que es realitze un estudi específic per a valorar aquest risc i se li done una adequada 

solució. 

8- En breu s'iniciaran i continuara, si és el cas, les actuacions sol·licitades a l’SPMA, açò és: biblioteca 

de Psicologia, vestuaris de la clínica d'Odontologia, biblioteca de Tarongers, edificis de Paterna… 

amb la finalitat de solucionar els problemes plantejats. 

9- Hem agraït la tasca a tot el Servei de Prevenció, les millores reconegudes al personal mèdic del 

treball i hem sol·licitat aquest mateix reconeixement per a les infermeres del treball, per a 

l'homogeneïtzació amb el nostre entorn. 

 

 


